



**EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG**

**- Verordnung (EU) 2016/425**

**EU-DECLARATION OF CONFORMITY**

**- Regulation (EU) 2016/425**

Der Hersteller:

**ARTEX GmbH**

*The manufacturer:*

Carl-Zeiss-Str. 14 • 70794 Filderstadt • Germany

erklärt, dass die nachstehend beschriebene persönliche Schutzausrüstung:  
*declares that the Personal Protective Equipment describes hereafter:*

---

Produktbezeichnung	ARTEX Atemschutzmaske
<i>Product description:</i>	<i>Respiratory protection mask</i>
Typ / Type:	EA35
Art-Nr. / Art-No.	1508
Kategorie der PSA:	III: Persönliche Schutzausrüstung gegen hohe Risiken
<i>Category of PPE:</i>	<i>III: Personal protective equipment against high risks</i>

---

mit den Bestimmungen der Verordnung (EU) 2016/425, auf Grundlage der harmonisierten Norm EN 149:2001+A1:2009 - Atemschutzgeräte – Filtrierende Halbmasken zum Schutz gegen Partikeln – Anforderungen, Prüfung, Kennzeichnung – übereinstimmt und identisch ist mit der PSA, die Gegenstand der EU-Baumusterprüfung Nr. 10089 A/20/34 PSA, ausgestellt von der DEKRA Testing and Certification GmbH (Notifizierte Stelle Nr. 0158), Handwerkstraße 15, 70565 Stuttgart, Germany, ist.

*complies with the provisions of Regulation (EU) 2016/425, based on the harmonized standard EN 149:2001+A1:2009 - Respiratory protective devices - Filtering half masks to protect against particles - Requirements, testing, marking - and is identical to the PPE which is the subject of the EU type examination No. 10089 A/20/34 PSA, issued by DEKRA Testing and Certification GmbH (Notified Body No. 0158), Handwerkstraße 15, 70565 Stuttgart, Germany*

---

Die technische Dokumentation ist hinterlegt bei:	DEKRA Testing and Certification GmbH
<i>The technical documentation is lodged at:</i>	Handwerkstraße 15, 70565 Stuttgart, Germany

Zertifizierungsstelle:	DEKRA Testing and Certification GmbH
<i>Certification body:</i>	Dinnendahlstraße 9, 44809 Bochum, Germany

---

Dokumentationsverantwortlicher für diese Konformitätserklärung ist Herr Phil Arnold, mit Anschrift am Firmensitz.

*The person authorised to compile the documentation of this declaration of conformity is Mr. Phil Arnold, located at the company's address.*

Filderstadt, 22.09.2020

---

Phil Arnold